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Tilstede: Arne Bjerngaard, Tine B. Larsen, Niels Christian Hansen, Ole 

Windeløv, Marina Nørlyng (referent) 

Afbud:   Thomas Bertelsen  
Fravær: Anders Ehlers 

 
 

1. Velkomst til de nye medlemmer og introduktion til bestyrelsesarbejdet 
med udveksling af telefonnr. 
 

Der udveksles mobil-telefonnummer på mail mellem bestyrelsens 
medlemmer. 

 
2. Konstitution af bestyrelsen 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 

a. Formand: Niels Christian Hansen 
b. Kasserer: Ole Windeløv 

c. Sekretær: Marina Nørlyng 
 

3. Godkendelse af referat fra seneste møde (fast punkt) 

Referatet af 18. januar 2013 er godkendt. 
 

4. Mangfoldiggørelse af referaterne på mail. 
Det blev aftalt, at alle referater fra bestyrelsesmøderne udsendes til maillisten. 
Der er ca. 40 på maillisten. Vi vil arbejde på, at vi fremover registrerer 

mailadresser med henblik på at overgå til elektronisk udsendelse om nogle 
få år.  

 
5. Opfølgning på generalforsamlingen 

a. Fjernelse af underskiltet Knallertkørsel forbudt på 

Herlufsholmvej. 
Kommunen (Center for Vej og Park) skal anmodes om, at vi får fjernet 

skiltet. Arne tager sig af opgaven og beder kommunen om samtidigt at 
få nye, mere synlige skilte med ”motorkørsel forbudt”.  
 

b. Etablering af P-zone i henhold til generalforsamlingens 
mandat. 

Tine har kontaktet VGS og givet vores melding. Der er møde den 17. 
april i Kulturhuset omkring P-zoner, som Tine deltager i. Målet er, at vi 



får fælles parkeringstilladelse (beboer licens) i hele vejlauget – det kan 
dog blive svært, da der sædvanligvis kun gives licens til egen vej. 

 
6. Økonomi (fast punkt) 
Der er 2 restancer fra 2012. Niels Chr. kontakter ejeren af ejendommen, 

hvor Gourmet ligger. Mht. Børglumvej 23 afventer vi den sædvanlige 
opsamling af restancer med henblik på at gøre udlæg i ejendommen. 

 
 
7. Træer (fast punkt) 

Gartneren har foreslået, at der fældes 12 syge træer. Ole får en pris fra gartneren 
for fjernelse af de syge træer, og sætter arbejdet i værk hvis prisen er inden for 

budgettet 
 
Sagen om nyplantning ved Isafold på Herlufsholmvej, der skal flyttes, er endnu 

ikke løst. Vi afventer foråret.  
 

8. Veje, kloaker og fortove (fast punkt) 
a. Den manglende rendestensbrønd ud for garagerne på Børglumvej 

nær Jernbane Alle kan skyldes forhøjning af asfalten ved bumpet. 

Problemstillingen skal med på listen til Zacko Lind.  Ole og Arne 
tager en rundtur med Zacko Lind. 

b. Erstatningssagen vedr. Herlufsholmvej. Marina kontakter Hans 
Jørgen for en status. 

c. Grus til fortovene. Ole tager aktion med hensyn til at udarbejde 

bestillingsseddel. Arne deler ud. 
 

9. Opfølgning på fortovsrunden 2012 
Niels Chr. undersøger om skraldet på fortovet ved Børglumvej 23 kan fjernes via 

den kontaktperson i kommunen, som tager sig af manglende fremkommelighed på 
fortovene.   
 

Vi følger op på fortovsrunde 2012 i forbindelse med fortovsrunde 2013.  
 

Ole udarbejder et mere struktureret system til registrering. 
 

10. Udvikling af web side 

Ole kontakter VGS med henblik på at få de nyeste veje på deres hjemmeside 
og vores mailadresse på.  

 
Tine og Marina arbejder videre med siden. 
 

11. Udestående punkter 
a. Henvendelse fra beboer, der har brug for materiale til tinglysningen. 

Ole besvarer henvendelsen. 
b. Henvendelse fra beboer med spørgsmål til prissætningen af 

kontingentet. Prissætningen er fra 1994 og der har tidligere været 

en retssag om fordelingen, som blev godkendt i retten.  Ole 
besvarer henvendelsen. 



c. Banedanmark sender brev ud til de nærmeste beboere om, at der i 
Påsken bliver lukket for trafik. Der arbejdes i døgndrift. 

d. Niels Chr. kontakter Banedanmark for at fortælle, at vi ønsker en 
beplantning på arealet på nordsiden af Børglumvej ved Ålekistevej i 
lighed med trekantens. Dvs. det grusbelagte areal der udgør en del 

af matrikel 10a ud for Børglumvej nr. 46 (matr. 122). Det skal 
afklares om Banedanmarks pris er rimelig.    

 
12. Bestyrelsesmiddag 
De tidligere medlemmer af bestyrelsen samt den nuværende bestyrelsen 

inviteres til bestyrelsesmiddag efter afholdelse af fortovsrunden 2013.  
 

13. Evt. og fastlæggelse af næste møde (fast punkt)  
 
Næste møde bliver den 21. maj 2013 kl. 17.30 (fortovsrunde og efterfølgende 

bestyrelsesmiddag). Mødested Herlufsholmvej 7.  Arne undersøger plads på 
den Gyldne Okse. Marina kontakter de tidligere bestyrelsesmedlemmer.  


